

滨华中学
2026 年高三毕业考时间表
2026 Senior 3 Graduation Examination Schedule

日期 Date	科目 Subject		考试时间 Exam time	
23/9 (三) WED	华文 Chinese	试卷一：写作	7:40am-9:25am	1 小时 45 分钟
		试卷二：语文测验	9:50am-11:35am	1 小时 45 分钟
	化学 Chemistry	试卷一：选择题	12:15pm-1:15pm	1 小时
		试卷二：作答题	1:40pm-3:40pm	2 小时
	历史 History	试卷一：选择题	12:15pm-12:55pm	40 分钟
		试卷二：作答题	1:20pm-3:30pm	2 小时 10 分钟
24/9 (四) THU	马来西亚文 Bahasa Malaysia	试卷一：Kertas 1	7:40am-9:30am	1 小时 50 分钟
		试卷二：Kertas 2	9:55am-11:45am	1 小时 50 分钟
	电脑与资讯工艺 Computer & IT	试卷一：选择题	12:25pm-1:25pm	1 小时
		试卷二：作答题	1:50pm-3:20pm	1 小时 30 分钟
25/9 (五) FRI	物理 Physics	试卷一：选择题	7:40am-8:50am	1 小时 10 分钟
		试卷二：作答题	9:15am-11:15am	2 小时
	地理 Geography	试卷一：选择题	7:40am-8:40am	1 小时
		试卷二：作答题	9:15am-11:05am	1 小时 50 分钟
	高级数学 Mathematics	试卷一：选择题	11:45am-12:45pm	1 小时
		试卷二：作答题	1:10pm-3:10pm	2 小时
28/9 (一) MON	英文 English	试卷一：Paper 1	7:40am-9:20am	1 小时 40 分钟
		试卷二：Paper 2	9:45am -11:05am	1 小时 20 分钟
	会计学 Accounting	试卷一：选择题	11:45pm-12:15pm	30 分钟
		试卷二：作答题	12:40pm-3:40pm	3 小时
29/9 (二) TUE	数学/高级数学 II Mathematics	试卷一：选择题	7:40am-8:40am	1 小时
		试卷二：作答题	9:05am-11:05am	2 小时
	生物 Biology	试卷一：选择题	11:45am-12:35pm	50 分钟
		试卷二：作答题	1:00pm-3:00pm	2 小时
	商业学 Business	试卷一：选择题	11:45am-12:35pm	50 分钟
		试卷二：作答题	1:00pm-3:00pm	2 小时
30/9 (三) WED	美术 Arts	试卷一：选择题	7:40am-8:00am	20 分钟
		试卷二		
	乙组	C 项 水彩画	8:00am-10:40am	2 小时 40 分钟
		D 项 水墨画		
	试卷二 甲组	A 项 静物素描	11:20am-1:50pm	2 小时 30 分钟
		B 项 人物素描		
	试卷二 丙组	E 项 视觉传达设计	2:00pm-4:30pm	2 小时 30 分钟
		F 项 立体造型	2:00pm-5:00pm	3 小时

备注 Remark:

- 9 月 22 日 (二) 第 9、10 节(科任老师监督)学生将课室桌椅搬到礼堂排考场, 9 月 29 日 (二) 结束考试后恢复座位, 恢复座位后即可放学。9 月 30 日 (三) 美术于指定班级进行考试。
22nd Sept (Tuesday) 9th and 10th period students move desks and chairs to the examination hall, 29th Sept (Tuesday) after the exam over, restore the seats, and school can be dismissed after the seats are restored. 30th Sept (Wednesday) Arts will be carried out at appointed classrooms.
- 所有试卷在考试时间内, 考生不可提早交卷离开考场 (美术试卷二与会计试卷二除外)。
Candidates are **NOT ALLOWED** to submit answer sheets before the exam time ends or leave the exam room early. (Except: Arts Paper 2 and Accounting Paper 2)
- 美术试卷二及会计试卷二, 考试开始 1 小时 30 钟内、考试结束前 15 分钟, 学生不得提早交卷, 其余时间考生可提早交卷离开考场。
In Arts Paper 2 and Accounting Paper 2, candidates are **NOT ALLOWED** to submit answer sheets 90 minutes before the start of the exam and 15 minutes before the end of the exam. Except during this period, candidates can hand in answer sheets and leave the exam room in advance.
- 若考生上厕所, 需交卷后才可上厕所 (美术试卷二与会计试卷二除外)。考试开始 30 分钟内、考试结束前 15 分钟, 考生不得交卷上厕所。美术试卷二及会计试卷二考试进行时, 考生可在无需交卷的情况下上厕所。
Candidates must complete and hand in their answer sheets before going to the washroom during the exam. (Except: Arts Paper 2 and Accounting Paper 2.) Toilets are not allowed within the first 30 minutes after the start of the exam, and during the last 15 minutes before the end of the exam. During Arts Paper 2 and Accounting Paper 2, candidates may go to the washroom without hand in their answer sheets.
- 高三毕业考考试时间不以学校的铃声为根据。
The exam time of the Senior 3 Graduation Examination does not follow the school bell.
- 考生需携带正本身份证, 考试进行时将身份证置放于桌上左上角。**
Candidates must present the original IC and place it on the top left corner of the table.
- 会计学、商业学、数学、高级数学、高级数学II、物理、化学考试允许考生携带及使用下列类型的电子计算机: Canon-F-570SG、Casio fx-350MS、Casio fx-570MS、Canon F-788SG、Casio fx-350MS-2、Casio fx-570MS-2、Olympia ES-570MS、Casio fx-991MS、Casio fx-991MS-2、Olympia ES-570MS-3e 及基本计算机, **计算机盖亦不得带入考场。**
For the Accounting, Business, Mathematics, Physics, and Chemistry examinations, candidates are permitted to bring and use the following types of electronic calculators: Canon-F-570SG, Casio fx-350MS, Casio fx-570MS, Canon F-788SG, Casio fx-350MS-2, Casio fx-570MS-2, Olympia ES-570MS, Casio fx-991MS, Casio fx-991MS-2, Olympia ES-570MS-3e, and basic calculators. Calculator covers are **NOT ALLOWED** in the examination hall.
- 缺席考试的学生, 务必于返校当天到教务处填写缺考表格, 并附上**具体病因**的正本证明文件 (病假单 / 医生证明函 / 死亡证书副本)。
Students who are absent from the examination must visit the Academic Affairs Office on the day of their return to school to complete an absenteeism form and provide relevant original supporting documents with **clear diagnosis indication** (sick leave certificate / doctor's note / copy of death certificate).
- 学校考试期间学生不得申请特假参加校外考试 (如钢琴考试、芭蕾舞考试等) 或申请调整学校考试时间以迁就其校外考试。
During the school exam period, students are **NOT ALLOWED** to apply for special leave or request for change of date for external exams such as piano examination, ballet examination, etc.
- 科任老师的试卷须于 8 月 20 日 前交给科组长审阅; 科组长于 8 月 26 日 前交给教务处审阅及印刷; 影印室暂停印刷测验、学习单日期 8 月 29 日至 9 月 5 日; 考试分数输入截止日期为 10 月 9 日。
Final exam paper submission date: for respective leader review and approval before or on 20th Aug; for Academic Affair Department approval and printing on or before 26th Aug. Deadline for final exam mark and total score entry on 9th Oct. Photocopy service will stop service on 29th Aug until 5th Sept.